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Burmistrz Miasta Sławna 

Krzysztof Frankenstein 

za pośrednictwem 

Przewodniczącej Rady Miejskiej 

w Sławnie 

Marzeny Łużyńskiej 

w związku z powtarzającymi się pytaniami ze strony mieszkańców, bardzo proszę o udzielenie 

informacji dotyczącej inwestycji w zakresie remontu Stadionu Miejskiego w Sławnie. 

Przede wszystkim proszę o informację, czy inwestycja została już zakończona? Jeśli tak, proszę o 

udokumentowanie tego stanu, np. protokołem odbioru. Jeśli nie, proszę o wskazanie, czy na tą chwilę 

wykonawca pozostaje w zwłoce z wykonaniem robót? O ile inwestycja nie została jeszcze zakończona, 

proszę również o wskazanie planowanego terminu jej zakończenia. Jednocześnie wnoszę o udzielenie 

informacji co do ewentualnych konsekwencji takiego stanu sprawy, t.j. czy np. wykonawca będzie 

ponosił konsekwencje niedotrzymania terminu zakończenia prac na stadionie w zakresie kar 

umownych. Bardzo proszę także o zakreślenie terminu oddania wyremontowanego obiektu do użytku. 
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